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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült a  Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületnek 2011.  november  hó 3.  napján 
17.00 órai kezdettel tartott testületi üléséről.

Az ülés helye:  Művelődési Ház
5309 Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Czinege Béla alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Hosszu András képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Ifj. Nagy György képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző

Gál József ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.
Puskás Mariann megbízott igazgató, Kulturális-, Idegenforgalmi 

Központ és Könyvtár
6 fő érdeklődő

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait és a megjelent érdeklődőket.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes számban megjelent, a 7 főből 6 képviselő van 
jelen. 1 képviselő jelezte, hogy nem tud jelen lenni az ülésen. Az ülést megnyitja.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  a  jegyzőkönyv  hitelesítésére  Hosszu  András  és  Dr.  Kenyeres  Imre 
képviselőket javasolja megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

177/2011.(XI.03.) Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról  szóló 25/2010.(XII.01.)  Önkorm.  rendelet  14.  §  (2)  bekezdése  alapján a 
jegyzőkönyv hitelesítésére Hosszu András és Dr. Kenyeres Imre képviselőt választotta 
meg.

Erről értesülnek:
1) Hosszu András képviselő
2) Dr. Kenyeres Imre képviselő
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Képviselő-testület tagjai

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a napirendi javaslat a meghívóban kiküldésre került.  
Két képviselő írásban javaslatot tett két téma napirendre vételére, illetve Gál József a Berek-Víz Kft.  
ügyvezető igazgatója a jövő évi fürdőbérletek árára nyújtott be javaslatot. Ezeket a javaslatokat a 17.  
napirendi  pont  előtt  javasolja  megtárgyalni.  Az  aktualitások  között  pedig  Kurucz  István  útépítési  
vállalkozó útalap javítási munkáinak teljesítése, valamint a szociális lakások további korszerűsítésének 
költségei kerülnének megtárgyalásra. Van-e még valakinek napirend módosítási javaslata?
Megkérdezi, hogy a képviselő-testület a napirend módosító javaslatot elfogadja-e?
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Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendet módosító javaslatot 6 igen szavazattal, ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.
Szavazásra bocsátja a módosított napirendi javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a módosított napirendi javaslatot 6 igen szavazattal, ellen és  
tartózkodó szavazat nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

178/2011.(XI.03.) Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési 
Szabályzatról szóló 25/2010.(XII.01.) Önkorm. rendelet 14. § (5) bekezdése alapján az 
alábbi napirend megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Előadó: Dr. Hajdu Lajos  polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Előterjesztés a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda alapító okiratának módosításáról.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester 
5. Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
6. Előterjesztés a Berekfürdői Turisztikai Nonprofit Kft. támogatására.

Előterjesztés: Dr. Hajdu Lajos polgármester
7. Előterjesztés előzetes ajánlat wlan-hálózat kialakítására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
8. Előterjesztés fürdőfejlesztési projekt kialakítására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
9. Előterjesztés az útpályázat keretében benyújtandó projektre.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
10. Előterjesztés vállalkozási szerződés jóváhagyására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
11. Előterjesztés a Berek-Víz Kft. pénzügyi-gazdasági feladatainak ellátására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
12. Előterjesztés helyiségbérlet pályázati elbírálására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
13.  Előterjesztés  a  Berek-Víz  Kft.  felügyelő  bizottsági  tagjai  részére  tiszteletdíj  

megállapítására.
Előterjesztő: Czinege Béla alpolgármester

14.  Előterjesztés a Művelődési  Ház vezetői feladataival  megbízott  dolgozó részére kereset 
kiegészítés megállapítására.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

15. Előterjesztés kártérítési igény bejelentésére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

16. Előterjesztés közgyógyellátásra való jogosultság elutasításának fellebbezésére.
Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

17. Előterjesztés a strand területére való karszalagos beléptetés tárgyában.
Előterjesztő: ifj. Nagy György és Hosszu András képviselő

18. Előterjesztés a strand területén használt kamerák megfelelő elhelyezése tárgyában.
Előterjesztő: ifj. Nagy György és Hosszu András képviselő

19. Javaslat a 2012. évi kedvezményes éves bérletek árára.
Előterjesztő: Gál József ügyvezető igazgató

20. Aktualitások.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai

N a p i r e n d i      p o n t o k 
t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi  a  képviselő-testület  tagjait,  hogy  van-e  valakinek 
interpellációja, kérdése?

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy a COOP-al sikerült-e már egyeztetni az ABC előtti járda 
elkészítését illetően?

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy a Polgármesteri Hivatal tett-e valamilyen lépést ez  
ügyben?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző válasza: Nem.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ő sem.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy az a járda balesetveszélyes.

Dr. Hajdu Lajos polgármester véleménye szerint a COOP ABC-t fel kellene hívni, hogy tegyék rendbe 
a járdát, mert balesetveszélyes.

Hosszu András képviselő: Úgy is jó. Másik kérdése, hogy az Orvosi rendelő előtt a padot nem lehetne  
kicserélni?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a fürdő előtti tér felújítása során szabadulnak fel padok. 
Tavasszal abból az Orvosi rendelőhöz el lehet helyezni egyet.

Hosszu  András  képviselő  válasza:  Jó.  Észrevételezi,  hogy  a  legutolsó  önkormányzati  tájékoztató 
májusban készült. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: Készül a következő tájékoztató. A falugyűlés után elkészül.  
November 18-ára tervezi a falugyűlést.

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy az Alapítvány működik-e?

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  az  Alapítvány  új  tagjainak 
bejegyzése még az ügyvéd úrnál van.

Hosszu András képviselőt a kistérségi szociális épület átalakítása érdekelné.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a későbbiek folyamán erről tájékoztatást fog adni.

Hosszu András képviselő elmondja,  hogy sokan panaszkodnak fogászatra,  de  saját  tapasztalatai  is 
vannak. Nem lehetne másik fogorvost keresni?
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Dr.  Hajdu Lajos  polgármester  elmondja,  hogy a  kórházhoz  tartozik.  Próbáljon keresni  egy másik 
fogorvost.

Hosszu András képviselő Gál József ügyvezető igazgatóhoz is szeretne pár kérdést feltenni. Beszéltek 
a temetőben lévő járdalapok megigazításáról.

Gál József ügyvezető igazgató válasza: Valamilyen szinten a munkát elvégezték, de már újra kinőtt  
közte a fű.

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy tavasszal lesz-e rá idő, hogy teljesen rendbe tegyék?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Gondolatban tartják.

Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy szépen lefestették a temetőben a padokat, a kopjafát és a 
haranglábat is.

Hosszu András képviselő elmondja, hogy a lenti  buszmegállóban a vízelvezetés sem oldódott még 
meg.

Gál József ügyvezető igazgató: Dolgoznak rajta.

Hosszu András képviselő megkérdezi, hogy raktárt terveznek-e a fürdőben?

Gál József ügyvezető igazgató válasza: Nincs tervben.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy ez már 16 éves téma, de valaki mindig megbuktatta.

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy egy minimális készletraktárt el tud képzelni, ami egy 
hetes működéshez a tisztítószereket stb. biztosítja, de ilyen jelenleg is van a kempingben és a fedett  
fürdőben.

Dr. Kenyeres Imre képviselő elmondja, hogy a raktárnak nem az lenne a lényege, hanem az, hogy  
tudják, hogy a kiadott anyagot ki vette át, és mire használták fel.

Czinege Béla alpolgármester  elmondja,  hogy folyamatosan nyomon követhetőség lenne.  Az a baj,  
hogy a raktározás jelenleg több helyen  van,  és több ember  fér  az anyagokhoz.  De nincs is  olyan  
helyiség sem, ahol raktároznák, és egyetlen ember kellene, aki napi rendszerességgel kezeli.

Dr. Hajdu Lajos polgármester kéri, hogy számolják ki, hogy egy központi raktár fenntartása mennyibe 
kerülne.

Gál  József  ügyvezető  igazgató  elmondja,  hogy  már  ott  megakadtak,  hogy  nincs  egy  raktáros  
végzettségű ember sem.

Dr. Hajdu Lajos polgármester szerint ez sokba kerül. Meg kell nézni az elmúlt évek arányában az  
anyagfelhasználást, a helyiség fenntartásának költségét, a személyzetet, a programot, hogy mennyibe  
kerülne. Ő jobb megoldásnak találná azt,  hogy a dolgozók egyetlen kapun közlekedhessenek, és a 
portás lássa, hogy ki, mikor megy ki és be. 

Gál József ügyvezető igazgató megkérdezi, hogy miért szeretnék a képviselő urak a raktárt?

Hosszu András képviselő válasza, hogy nincs mindenből készlet.

Gál József ügyvezető igazgató: Abból van készlet, amit folyamatosan használnak.
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Czinege Béla alpolgármester elmondja, hogy nincs nyilvántartva, hogy bizonyos anyag mennyi idő 
alatt kerül felhasználásra. Az a visszhang hallatszik, hogy a dolgozók az anyagot elviszik.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Követhetővé válna, hogy mi hol kerül felhasználásra. 

Gál József ügyvezető igazgató: Ami olyan érték, az leltárba van véve. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A Felügyelő Bizottság megnézheti, hogy van-e olyan fogyás valamiből,  
amit meg kellene vizsgálni.

Hosszu András képviselő másik kérdése a Kempingben lévő kamerára vonatkozik. A kamera ugyan 
működik, de a monitorra nem volt rákötve. 

Gál  József  ügyvezető  igazgató  válasza:  Valóban  nincs  bekötve,  de  a  kinti  kamerákat  interneten 
keresztül látja.

Hosszu  András  képviselő  elmondja,  hogy  szintén  visszatérő  téma  a  Búzavirág  utca  csapadékvíz 
elvezetése. Mikor tudják megcsinálni?

Gál József ügyvezető igazgató elmondja, hogy Kovács Sándorék előtt kb. 10 cm víz áll az árokban,  
ami a talajvíz miatt van. A talajvíz magasabban van, mint a pince alja. Megoldják a problémát.

Dr. Kenyeres Imre képviselő javasolja, hogy tűzzenek ki határidőt a munka megoldására. Határidő 
legyen a következő testületi ülés.

Buczkó Zoltánné képviselő elmondja, hogy felvetette már a temetőben az urnafalat. Úgy tudja, hogy 
2012. január 1-jétől csak jegyzői engedéllyel lehet hazavinni a hamvakat.

Dr. Hajdu Lajos polgármester a temető egy részén urnás temetkezésre sírhelyeket lehetne kialakítani.

Czinege  Béla  alpolgármester  elmondja,  hogy  nemcsak  az  otthoni  tárolásra,  hanem  a  hamvak 
szétszórására is engedély kell majd.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző  elmondja,  hogy  a  következő  testületi  ülésre  a  temetőrendelet  
módosítását előkészíti.

Dr. Hajdu Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy van-e még a képviselők közül valakinek kérdése,  
észrevétele?
További kérdés, észrevétel a képviselők részéről nem érkezett.
Megkérdezi a lakosokat, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Galaczi Antalné berekfürdői lakos elmondja, hogy az Adventi gyertyagyújtásra november 26-án kerül 
sor, a programfüzetben benne volt, a meghívók kiküldésre kerültek. Ez egy közösségépítő program, és 
nem arról van szó, hogy jól lakjanak az emberek, hanem, hogy meg tudják kínálni az iskolásokat,  
óvodásokat,  az  ideérkező vendégeket.  A program a  termálfürdő bejáratánál  és  a  parkolóban lesz.  
Várják a felajánlásokat.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  megkérdezi,  hogy  van-e  valakinek  kérdése,  észrevétele?  További 
kérdés, észrevétel nem érkezett.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester ismerteti a két ülés között történt főbb eseményeket.
Október végén volt Zatorban a 10 éves testvérvárosi találkozó megünneplése. Berekfürdőről 40 fő vett 
részt a rendezvényen. Zator most alkotta meg a díszpolgári rendeletét, és az első díszpolgár Marisa  
lett.
Az október 6-i és október 23-i ünnepség sikeresen megrendezésre került. Külön köszönet az ünnepi  
beszédért Czinegéné Bődi Szilvia és Hosszu András képviselőknek.
Az ivóvíz pályázattal kapcsolatosan egy egyeztetésen vettek részt. December 15-ig a pályázatot be kell  
nyújtani. Ez az önkormányzatnak nem kerül pénzébe. A víz- és szennyvíztelepet 2013-tól regionális  
vízmű-telepek fogják üzemeltetni a Kormány tervei szerint.
A hőszolgáltatásra a szerződés megkötésre került. Kéri Gál Józsefet, hogy vezessék, hogy november 
hónapban  hány  üzemzavar  lesz.  Folyamatos  a  panasz,  nehezen  töltődik  a  medence  stb.,  amiket  
adatokkal kell alátámasztani. 
A fürdő előtti  téren megkezdődtek  a  felújítási  munkálatok,  a  tér  rendezése.  A Berek-Víz Kft.  az 
alvállalkozó. 
A 2012. évi költségvetés központi számainak előirányzata alapján a Polgármesteri  Hivataltól azt a  
felvilágosítást kapta, hogy kb. a tavalyi szintű lesz az állami támogatás. 
Itt  volt  Vándor  Károly  a  múzeummal  kapcsolatosan.  Leírta  az  elképzeléseit,  lehetőséget  lát  a  
bővítésre, amit a képviselőknek ki fog küldeni, és a következő ülésen tárgyalhatnak róla. Kb. 500 fő  
volt a látogatók száma.
Beszámol a kistérség szeméttelep rekultivációjáról. A Kistérségi Társulat döntését megfellebbezték,  
ezért újabb eredményt kellett hirdetni. Helyt adtak a pályázó panaszának. Közel 1 millió Ft-os bírságot 
kapott a kistérség a Közbeszerzési Döntőbizottságtól.  A Közbeszerzési Bizottság ülésén felvetette,  
hogy kilép a bizottságból, mert nem biztos benne, hogy nem fognak további bírságot kapni.
Külön felhívja  a  figyelmet  és  kéri  a  képviselőket,  hogy figyeljék  az  önkormányzati  törvény és  a 
közoktatási törvény sorsát, mert alapjaiban dönti el a község további lehetőségeit. A kormány által már  
elfogadott törvényjavaslat alapján az iskolánkat jövő szeptembertől bezárják, hiszen a felső tagozat  
biztosan  megszűnik,  és  az  alsó  tagozatban  is  teljes  a  bizonytalanság.  Ugyanezen  sors  vár  a 
Polgármesteri  Hivatalra is 2013. január 1-jével.  Nem érti  a kormány szándékát,  hogy mit  akarnak  
csinálni, a kistelepüléseket akarják eldózerolni. A határon túli magyarságért megtesznek mindent, és  
az iskolákat meg kell óvni azokon a településeken, nagyon helyesen, itthon meg el akarják törölni.  
Kéri, hogy figyeljék a képviselők a törvényhozást, és hogy mit lehet tenni. Úgy gondolja, hogy nagyon  
helyes lépés volt az, hogy meghozták azt a két határozatot, amelyben kifejezték, hogy nem értenek  
egyet a köznevelési koncepcióval és az új önkormányzati törvénnyel. Ezt több település is meg tudja  
tenni. Hogy mi lesz a következménye, nem tudja megmondani. A Települések Országos Szövetsége is 
igyekszik  kifejezni  az  ellenvéleményét.  A  kistelepülések  összes  lakossága  akkora,  mint  Budapest  
lakossága, az önkormányzatok 75 %-a bajban van. Semmit sem vesznek figyelembe csak a 2000 fős  
lakosságszámot.  Nem  veszik  figyelembe  az  idegenforgalmat,  egyéb  regionális  fontosságot,  pl.  a  
Balaton  környéki  települések.  A  Balaton  környéki  települések  az  1500  lakosságszámot  szeretnék 
elérni. Az iskolánál pedig a 2000 fős településeknél nem engedik az általános iskolát. Ugyanakkor az  
egyik minisztérium szlogenje: „A vidék élni akar.” Állami feladatokat csak a járási székhelyeken lehet 
elintézni. Jövő kedden lesz a Faluszövetségnek egy gyűlése. A térség polgármestereit is össze lehetne 
hívni,  valamint  a  terület  országgyűlési  képviselőjét  elhívni,  Varga  Mihályt,  hogy hallgasson  meg 
minket és mi is hallgassuk meg az ők érveiket. Mindenképpen folytatni kell az összefogást, mert a  
kistelepülések  sorsa  pillanatok  alatt  megkérdőjeleződik.  Úgy  gondolja,  hogy  a  falu  lakosságát  is 
tájékoztatni kell, ezért szeretne november 18-ára falugyűlést szervezni. Tájékoztatást adna az iskola és  
az önkormányzat helyzetéről, valamint az aktuális dolgokról. 
Több mint 600 iskolát zárnának be, és kb. 10.000 pedagógus válna munkanélkülivé.

A végrehajtónak 280.000 Ft-ot  kell  kifizetni  az  1.500.000 Ft  helyett,  valamit  további  a  melegvíz  
fogyasztás vizsgálatára 56.000 Ft-ot kellett kifizetni a bíróságnak az újabb a szakértői kirendeléséért.
Kiosztásra került a Középtávú együttműködési megállapodás a Berekfürdői Turisztikai Nonprofit Kft-
vel  kapcsolatosan.  Ez a regisztrációhoz szükséges.  Kéri  a testület  tagjait,  hogy olvassák át,  és  ha 
valami hibát találnak benne, akkor jelezzék. 

Készült: 2011. november 3-án Oldalszám: 7/11



Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a lejárt határidejű határozatokról szóló beszámoló 
kiküldésre került. Van-e valakinek kérdése, észrevétele?

Dr. Hajdu Lajos polgármester megállapítja, hogy kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért szavazásra  
bocsátja a lejárt határidejű határozatokról szóló beszámoló elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 6 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

179/2011.(XI.03.) sz. Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja.

Erről értesülnek:
1) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Polgármesteri Hivatal

4.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Veress  Zoltán  Általános  Iskola  és  Óvoda  alapító 
okiratának módosításáról.

Dr.  Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy a Veress  Zoltán Általános Iskola és Óvoda alapító 
okiratának módosítása a törvényi előírásból kifolyó pontosítás miatt szükséges.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért javasolja a határozati javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 6 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

180/2011.(XI.03.) sz. Önkorm. határozat 
a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda alapító okiratának módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Veress Zoltán Általános Iskola 
és Óvoda alapító okiratának módosítását elfogadja. A képviselő-testület felhatalmazza 
Dr.  Hajdu  Lajos  polgármestert  a  módosított  alapító  okirat  aláírására.  Az  egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okirat és a módosító alapító okirat a határozat mellékletét  
képezi.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2011. november 17.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Székely László igazgató, Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda Berekfürdő, IV. 

Béla király út 1.
3) Magyar Államkincstár 
4) Polgármesteri Hivatal

5. Napirendi pont: Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal alapító okiratát szintén törvényi  
előírásból adódó pontosítás miatt kell módosítani.
Van-e valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért javasolja a határozati javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a beszámolót 6 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat  
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

181/2011.(XI.03.) sz. Önkorm. határozat 
a Polgármesteri Hivat alapító okiratának módosításáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal alapító 
okiratának módosítását elfogadja.  A képviselő-testület felhatalmazza Dr.  Hajdu Lajos 
polgármestert  a  módosított  alapító  okirat  aláírására.  Az  egységes  szerkezetbe  foglalt 
alapító okirat és a módosító alapító okirat a határozat mellékletét képezi.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2011. november 17.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Magyar Államkincstár 
4) Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi pont: Előterjesztés a Berekfürdői Turisztikai Nonprofit Kft. támogatására.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy a  Bereki  Turisztikai  Nonprofit  Kft.  megalakult.  A 
befizetett törzstőkét nem kellene hozzányúlni. Javasolja, hogy az önkormányzat 2011. évre 100.000 
Ft-tal támogassa a Kft. működését.
Szavazásra bocsátja a támogatás megállapítását.
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

182/2011.(XI.03.) Önkorm. határozat
a Bereki Turisztikai Nonprofit Kft. működésének támogatásáról.
 

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Bereki Turisztikai  Nonprofit 
Kft.  működését  100.000  Ft-tal  –  azaz  egyszázezer  forinttal  –  támogatja  a  2011.  évi 
költségvetés tartalék kerete terhére.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Tóth Attila ügyvezető Bereki Turisztikai Nonprofit Kft.
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy  az  előterjesztés  továbbá  része  a  zárt  ülésen  kerül  
megtárgyalásra.

7. Napirendi pont: Előterjesztés előzetes ajánlat wlan-hálózat kialakítására.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester  elmondja,  hogy Berekfürdő  területén  internet  hálózat  kialakítására 
nyújtottak be árajánlatot. Folytassák-e az ingyenes internet használat kiépítésének lehetőségét, vagy a 
becsült bekerülési költség ismeretében ne foglalkozzanak az ajánlattal?

Hosszu András képviselő elmondja, hogy a kiépítési költség nagyon drága, a szolgáltatói részét pedig 
nem is ismerik.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester:  Akkor  az  önkormányzat  pénzügyi  helyzetének  ismeretében  ne 
foglalkozzanak az árajánlattal, de elvileg tovább keresik a megoldást. Ki az, aki ezzel a javaslattal  
egyetért?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

183/2011.(XI.03.) Önkorm. határozat
wlan-hálózat kialakítására adott árajánlatról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Boda Sándor és Baráth László 
által  wlan-hálózat  kialakítására  benyújtott  árajánlatát  az  önkormányzat  pénzügyi 
helyzetére tekintettel nem fogadja el, de a Képviselő-testület tovább keresi a megoldást.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

8. Napirendi pont: Előterjesztés fürdőfejlesztési projekt kialakítására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a képviselő-testület a projektet néhány nappal ezelőtt  
megismerte. 60%-os támogatottságú a pályázaton, 200 millió Ft-os beruházással lehet elindulni, de ha 
a pályázat  nem nyer,  vagy nem írják ki a pályázatot,  akkor is 125 millió Ft-os beruházást  el  kell  
indítani a fedett fürdőre.
Ki az, aki ezzel egyetért?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslattal 6 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül egyetértett. A szerződés megtárgyalására a zárt ülésen kerül sor.
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9. Napirendi pont: Előterjesztés az útpályázat keretében benyújtandó projektre.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az útpályázat 90%-os támogatottságú. Felmerült három 
lehetőség. Lakóútra nem lehet pályázni csak elkerülő vagy gyűjtőútra. 
1. változat: Móricz Zsigmond utca és a hátsó elkerülő út. 
2. változat: Radnóti Miklós utca és a hátsó elkerülő út. 
3. változat a 2. változat + az Arany János utca + a Fodor József utca + a Fenyő utca.
Elsődlegesen a 2. változatot javasolja benyújtani. A pályázatíró sikerdíjas, a költsége akkor jelentkezi,  
ha nyer a pályázat.
Ki az, aki egyetért a javaslattal?
Megállapítja,  hogy a képviselő-testület a javaslatot 6 igen szavazattal,  ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

184/2011.(XI.03.) sz. Önkorm. határozat
belterületi utak fejlesztéséről. 

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani az 
ÉAOP-3.1.2/A-11 számú pályázati felhívásra az „Önkormányzati  tulajdonú belterületi 
utak  fejlesztésének  támogatására”.  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-
testülete az alábbi utak fejlesztésére nyújtja be pályázatát: 

- Radnóti Miklós utca és a hátsó elkerülő út. 

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester az ülés további részére a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV.  
törvény 12. § (4) bekezdése alapján zárt ülést rendel el. (A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.)

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/ /: Potornainé Szűcs Katalin :/
      polgármester      jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Hosszu András :/          /: Dr. Kenyeres Imre :/
             képviselő képviselő       
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